
Monster, 26 mei 2020

Geachte raadsleden, geacht college,

Na enkele raadsleden gesproken te hebben voorafgaand aan de vergadering van vanavond voel ik mij genoodzaakt om een 
aanvulling op mijn inspreektekst bij te voegen.

Het lijkt erop dat de meeste raadsleden niet of niet volledig op de hoogte zijn van het verloop van seizoen 2019 op het 
strand van Monster.
Na het aannemen van de motie heeft Westbeach duidelijke spelregels meegekregen voor seizoen 2019. Hierbij werd er 
oogluikend toegestaan dat Westbeach mocht voorzien in een (alcoholvrij ) drankje en een kleine hap aan zijn cursisten, dus 
zijn doelgroep.
Het was echter uitdrukkelijk verboden om te schenken/serveren aan derden!

Vrijwel direct na de vergadering van 21 mei 2019 is Westbeach door gegaan met het illegaal verstekken van eten en 
drinken, inclusief alcohol, aan derden. Hiervan hebben wij bijna dagelijks melding gemaakt via de site van Gemeente 
Westland en de Buiten Beter app. We hebben dit zo veel mogelijk gedaan om het voor handhaving inzichtelijk te krijgen op 
welke schaal dit voorkwam en voor het opbouwen van het dossier. Logisch ook dat ze niet meteen na het schenken van het 
eerste drankje C25.000 boete uitschrijven! In de inspreektekst van Westbeach doen e het voor alsof ze de C25.000 boete 
hebben ontvangen naar aanleiding van "slechts" het personeelsfeestje aldaar. Ok dit is niet de waarheid!

Zoals we u al eerder vertelde is er van de door Westbeach genoemde doelgroep geen enkele sprake, aangezien je bij 
Wetsbeach plaats kan nemen op het terras als strandganger en je er netjes een menukaart krijgt aangeboden door de 
bediening!

Ook is er meerdere malen sprake geweest van een feestavond waarbij iemand bijvoorbeeld zijn 50e of 65e verjaardag 
vierde. Dit alles zonder sport gerelateerde activiteiten. Op welke manier zouden deze groepen dan onder zijn "doelgroep" 
vallen?

Van deze praktijken maken wij al sinds 2015 melding. Dit melden zijn we niet pas gaan doen nadat de concept kustvisie er 
lag!

We lezen vervolgens dat zijn "doelgroep" voor 99% van de tijd niet bij ons terecht zou kunnen? De realiteit is eerder dat 
ook zijn gasten voor 99% van de tijd en inclusief wetsuit bij ons allebei terecht kunnen! Veruit de meeste dagen in een 
seizoen bestaan uit rustige dagen. Ook hier berust de informatievoorziening van westbeach wederom niet op waarheden...

De passage over het rijden over het fietspad is niet geheel de realiteit. Uiteraard wordt het gedoogd om te bevoorraden 
tussen 07.00 en 10.00 en komt het inderdaad voor dat leveranciers wel eens later komen. Dit doen zij geheel op eigen risico 
en er is ook meerdere malen een bekeuring voor uitgedeeld.
Wat Westbeach verzaakt te melden is dat ook zij gebruik maken van dit fietspad. Een shovel met aanhanger om de 
container aan- en af te voeren en afgelopen seizoen een groot bedrijfsfeest waarbij er zeker 7 busjes de gehele dag op het 
looppad van the Coast geparkeerd hebben gestaan zijn hier wat voorbeelden van.

Tot slot hebben we wat foto's in de bijlage gedaan welke aangeven dat het Westbeach er wel degelijk om te doen is om 
meer dan zijn "doelgroep" te gaan bedienen.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Jeroen van Zwet 
Bondi Beachclub

Olaf Taling
The Coast Beachhouse
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